
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i Hovedforeningen mandag d. 23.9.24 kl. 19  

 

 

Til stede: Lone Marie, Birgitte, John, Helle Bræmer, Helle Blok, Mette, Ib, Rikke, Joan 

Ref.: Joan 

 

1. Status på reparation af port mod Søren Møllers Gade 

Muren er muret op, port er på vej, Drejer kommer og ordner lys og samtaleanlæg – så 

det varer forhåbentlig ikke længe, før porten igen kan tages i brug. 

 

2. Status fra ladestandergruppen – se vedlagte. 

 

3. Status på affald 

Man kan se på app’en ”Affald Randers” hvornår de forskellige molokker tømmes.  

Der har på det seneste været fyldt i nogle af beholderne. Det er vigtigt at man folder 

kartoner osv., så der kan være mest muligt i beholderen. Fyld ikke restaffalds 

beholderen med affaldstyper der burde sorteres – vi betaler restaffald efter vægt! 

Vær også omhyggelig med at der ikke spildes på/omkring molokkerne – det lugter og 

kan tiltrække skadedyr. 

 

Lone Marie bestiller afhentning af storskrald til den 17. okt. – ved porten ud til 

Vognmandsgade – hvis I har ting opmagasineret på fællesarealer (i kælderen), bedes 

det flyttes/sat ud til storskrald. 

 

4. Økonomi 

Følger Budget. 

 

5. Sandet i gården 

Det aftales at fordele sandet på fliserne ved afd. 2  ud mod græsarealet – her kan det 

ligge vinteren over – et forsøg på at mindske flisepesten. Håber nogen har tid og lyst til 

at hjælpe med at flytte det en dag… 

 

6. Tilbud på beplantning  

Det besluttes at acceptere KA Anlægs tilbud på beplantning langs mur ved Vestervold 

samt ved fliserne på græs – arbejdet udføres i nærmeste fremtid.  

Det aftales, at hver af de tre foreninger giver tilskud til dette arbejde, så udgiften kun 

delvist afholdes af hovedforeningen.  

 

7. Reparation af mur og dige  

Mette indhenter tilbud på opmuring af skade på muren ved postkasser ind mod P-

kælder. 

Ib undersøger muligheder for forstærkning af dige ved gymnastiksalen ud mod gården. 

 


